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FOREWORD 

This amendment has been prepared by subcommittee 86B: Fibre optic interconnecting devices 
and passive components, of IEC technical committee 86: Fibre optics. 

The text of this amendment is based on the following documents: 

CDV Report on voting 

86B/4210/CDV 86B/4237/RVC 

 
Full information on the voting for the approval of this amendment can be found in the report on 
voting indicated in the above table. 

The committee has decided that the contents of this amendment and the base publication will 
remain unchanged until the stability date indicated on the IEC website under 
"http://webstore.iec.ch" in the data related to the specific publication. At this date, the 
publication will be 

• reconfirmed, 

• withdrawn, 

• replaced by a revised edition, or 

• amended. 

 

_____________ 

5.1 Mandrel 

Replace the existing text, including Figure 1, by the following new text and figure: 

The minimum diameter D of the mandrel in Figure 1 shall be the greater of 60 mm or the 
specified minimum bending diameter of the fibre, cord or cable. Sufficient turns shall be used 
to prevent slippage. For optical components, the distance A between the rearmost portion of 
the cable fixing component of the DUT and the mandrel tangent point shall be between 200 mm 
and 300 mm. For closures, the minimum distance A shall be the greater of 400 mm or 50 times 
the diameter d of the cord or cable.  
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Key 

D ≥ 60 mm or specified minimum bending diameter of the fibre, cord or cable 

Components: A ≥ 200 mm and ≤ 300 mm 

Closures: A ≥ 400 mm or A ≥ 50 d 

Figure 1 – An example of DUT configuration of retention test 

6.5 Conditioning and optical measurement during the conditioning 

Replace the existing last paragraph by the following new paragraph: 

If required by the relevant specification, measure the change of attenuation in accordance with 
IEC 61300-3-3 or IEC 61300-3-28.  

7 Severity 

Add, after the existing first paragraph, the following new paragraph: 

In the columns of Tables 1, 2 and 3, the required acceptance criteria S, O and/or V are listed 
for each product: 

S: Sealing acceptance criteria; 
O: Optical acceptance criteria; 
V: Visual inspection acceptance criteria. 

The test severities marked with a blank cell are not relevant for the selected product. 

 
___________ 
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AVANT-PROPOS 

Le présent amendement a été établi par le sous-comité 86B: Dispositifs d'interconnexion et 
composants passifs à fibres optiques, du comité d’études 86 de l’IEC: Fibres optiques. 

Le texte de cet amendement est issu des documents suivants: 

CDV Rapport de vote 

86B/4210/CDV 86B/4237/RVC 

 
Le rapport de vote indiqué dans le tableau ci-dessus donne toute information sur le vote ayant 
abouti à l'approbation de cet amendement. 

Le comité a décidé que le contenu de cet amendement et de la publication de base ne sera pas 
modifié avant la date de stabilité indiquée sur le site web de l'IEC sous "http://webstore.iec.ch" 
dans les données relatives à la publication recherchée. À cette date, la publication sera 

• reconduite, 

• supprimée, 

• remplacée par une édition révisée, ou 

• amendée. 

 

_____________ 

5.1 Mandrin 

Remplacer le texte existant, y compris la Figure 1, par les nouveaux texte et figure suivants: 

Le diamètre D minimal du mandrin à la Figure 1 doit être égal à 60 mm ou au diamètre de 
courbure minimal spécifié de la fibre, du cordon ou du câble, la valeur retenue étant la plus 
élevée des deux. Un nombre adéquat de spires doit être utilisé pour éviter tout glissement. Pour 
les organes optiques, la distance A entre l'extrémité postérieure de l'organe de fixation de câble 
du DUT et le point de tangence du mandrin doit être comprise entre 200 mm et 300 mm. Pour 
les boîtiers, la distance minimale A doit être de 400 mm ou de 50 fois le diamètre d du cordon 
ou du câble, la valeur retenue étant la plus élevée des deux. 
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Légende 

D ≥ 60 mm ou au diamètre de courbure minimal spécifié de la fibre, du cordon ou du câble 

Organes: A ≥ 200 mm et ≤ 300 mm 

Boîtiers: A ≥ 400 mm ou A ≥ 50 d 

Figure 1 – Exemple de configuration de DUT pour l'essai de rétention 

6.5 Conditionnement et mesure optique pendant le conditionnement 

Remplacer le dernier alinéa existant par le nouvel alinéa suivant: 

Si cela est exigé par la spécification applicable, mesurer la variation de l'affaiblissement 
conformément à l'IEC 61300-3-3 ou l’IEC 61300-3-28. 

7 Sévérité 

Ajouter, après le premier alinéa existant, le nouvel alinéa suivant: 

Dans les colonnes des Tableaux 1, 2 et 3, les critères d’acceptation exigés S, O et/ou V sont 
énumérés pour chaque produit: 

S: Critères d’acceptation d’étanchéité; 
O: Critères d’acceptation optique; 
V: Critères d’acceptation d’examen visuel. 

Les sévérités d’essai marquées d’une case vide ne sont pas pertinentes pour le produit choisi. 

 
___________ 
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